
TELEFONSKI PRIKLJUČKI
BODO

Sredi februarja se je sestalo predsedstvo OK SZDL naše občine.
ObravnavaJo je več zadev, med drugim tudi nadaljnjo gradnjo ptt
omrežja v občini, okvirni delovni načrt občinske skupščine in izvrš-
nega sveta, osnutek odloka o proračtunu občine, ocenilo pa je tudi
javno razpravo o osnutkih dopolnil usilave SFRJ in ustave SR Slove-
nije ter razprave glede osnutka sprememb in dopoinitev statutov
mesta Ljubljane in naše občine.

Zakaj se v krajevnih skupnostih
manjše zanimanje za telefone, kot je
bilopričakovati, nasejisevedani bilo
mogoče ugotoviti. Člani predsedstva
so menili, da bi bilo vzrokov lahko
več. Morda akcija ni bila izpeljana
najbolje ali pa so v krajevnih skup-
nostih previsoko ocenili število tistih,
ki se zanimajo za telefonske prik-
ljučke. Morda je bil vzrok slabšemu
odzivu tudi visoka cena priključka,
saj se je telefonu lažje odreči kot
marsikateri drugi stvari. Ali pa po-
djtetje za ptt promet in območna SIS
za ptt promet nista več tako zaintere-
sirrana za podpis tega samoupravnega
speorazuma?

Ker naše krajane v teh dneh zelo
vznemirjajo obljubljeni telefonski
priključki. je o njih razpravljalo tudi
predsedstvo OK SZDL. Rok za pod-
pis samoupravnega sporazuma, pa

' tudi za plačilo obrokov je namreč že
potekel. Vendar pa so na območno
SIS za ptt promet prijave prihajale
do 21. januarja letos, čeprav je rok
potekel že 12. decembra lani. Na
območni SIS za ptt promel so priča-
kovali, da bo prijavljencev okoli
osem tisoč, zgodilo pa se je, da jih je
za polovico manj. To pa pomeni se-
veda tudi precej manj denarja. kot so
načrtavali.

Naj bo karkoli, jasno je, da se ak-
cija za podpis samoupravnega spora-
zuma in s tem tudi za gradnjo tele-
fonskega omrežja v občini in večje
število priključkov mora nadaljevati.
Tako je bilo tudi stališče predsedstva
OK SZDL na tej seji. V preteklosti je
bilo namreč krajanom glede telefo-
nov marsikaj obljubljenega, uresni-
čenih pa je bilo bolj malo obljub.
7alo je razumljivo, da so Ijudje v ne-
katerih KS to akcijo sprejeli z nezau-
panjem in se morda niso prijavili v
tolikšnem številu, kot bi se sicer.

Predstavnik območne SIS za ptt
promet je omenil tudi možnost, da bi
število telefonskih priključkov pove-
čali le v tistih KS, kjer to omogoča že
zgrajeno kabelsko omrežje. Vendar
so člani predsedslva menili, da to ni-
kakor ne prihaja v poštev kot do-
končna rešitev. Treba bo namreč na-
praviti časovni razpored, kako bo ak-
cija potekala naprej po posameznih
KS, pri čemer bi kazalo kot prve

predvideti prav KS, ki že imajo mož-
nost priključkov.

Vendar pa denar, ki ga bodo pri-
spevali novi telefonski naročniki, ne
bo zadostoval za izpeljavo tega načr-
ta, območna SIS za ptt promet pa za
zdaj tudi ne ve, kje dobili manjkajoči
preostanek. Ker je gradnja novih
zmogljivosti sistemsko urejena pač
tako, da bremeni novega naročnika,
ni mogore uporabiti tudi drugih de-
narnih virov za razširjeno reproduk-
cijo. Dalo pa bi se to seveda urediti
tudi drugače, saj ponekod gradnjo
kabelskih vodov plačujejo iz komu-
nalnega dinarja; zato imajo lahko
tudi telefonski priključki nižjo ceno.
Prav bi torej bilo, so menili člani
predsedstva, da bi bile obvezoosti
sedanjih naročnikov nekoiiko večje,
tako da bi tudi oni prispevali za pove-
čanje zmogljivosti ptt storitev. Tako
pobudo bodo predstavniki OK
SZDL naše občine dali tudi v mestu.
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